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Beantwoording vragen Art. 41 van fractie Hilversum Democraten 
over Voorkom vervuiling van de openbare ruimte 

 
Geachte raadsleden, 
 
 
Op 5 februari 2025 heeft de fractie Hilversum Democraten vragen (hieronder cursief) gesteld op basis 
van artikel 41 van het Reglement van Orde over Voorkom vervuiling van de openbare ruimte. In deze 
brief beantwoorden we deze vragen. 
 
1.  Welke maatregelen neemt u om gedragsverandering te bevorderen? 
 Het is goed om vast te stellen dat het dumpen van afval in de openbare ruimte, al dan niet naast 

ondergrondse containers, door inwoners en ondernemers, veel overlast en klachten veroorzaakt. 
Het college vindt dit gedrag dermate asociaal dat wij ons deze vragen goed kunnen voorstellen.  

 Juist vanwege dit asociale gedrag is het lastig om gedragsverandering teweeg te brengen. Immers, 
je zet niet per ongeluk je ijskast of barbecue op de stoep voor de deur van je buurman. Bij 
plaatsingen vinden helaas veelal plaats op momenten (‘s nachts) dat de pakkans klein is. Een 
campagne om mensen op te roepen dit niet meer te doen is in onze ogen niet erg kansrijk. Onze 
inzet is derhalve vooral gericht op het zo snel mogelijk opruimen van het afval.  

 
2.  Bent u in overleg met de GAD om meer alerte en prompte actie te ondernemen zodra misstanden 

zijn gesignaleerd? 
 De GAD is primair verantwoordelijk voor het legen van de containers en het afval in de directe 

nabijheid. Als er meldingen bij de gemeente binnenkomen over afval in de openbare ruimte, is de 
gemeente aan zet om dit op te halen. Doorgaans is dat binnen twee werkdagen het geval.  

 
3.  De ondergrondse vuilniscontainer werd onder de opsomming van voordelen als plaats besparend en 

hygiënisch geïntroduceerd. Maar in de praktijk blijkt dat de bakken behoorlijk wat in het oog 
springende openbare ruimte innemen en valt op de hygiëne in de directe omgeving nogal wat af te 
dingen. Is er ooit een evaluatie uitgevoerd of de containers aan de eisen voldoen, afgezet tegen de 
investerings- en onderhoudskosten (waaronder extra onvoorziene schoonmaakkosten)? 



 Een dergelijke evaluatie heeft niet plaatsgevonden. Tegelijkertijd is het goed om op te merken dat 
de situatie in de tijd voor invoering van de ondergrondse containers, namelijk dat afval in 
vuilniszakken op straat werd gezet, zeker niet minder overlast veroorzaakte, en zelfs extra zwerfvuil 
op straat opleverde.  

 
Hopende hiermee uw vragen beantwoord te hebben. 
 
Hoogachtend, 
 
Burgemeester en wethouders van Hilversum, 
de gemeentesecretaris, de burgemeester, 
  

mr. C.P. Torres Barrera dr. ir. G.M. van den Top 
 


